
סיכום הישיבה של הפורום לניקיון אנטומולוגיה של המזון שהתקיימה 

 .11/1/2011 -באור יהודה ב ISSבמשרדי חברת 

  

, רוברטו דלה רוקה, עמוס לביא, לוי פינקלס, עוזי גלזר, עמוס וילמווסקי, דני יגר :השתתפו

 .חגית נברו, שלמה נברו, רונן עמיחי, איתן עמיחי

 .שמחה פינקלמן, דיויד רוזנבלט, רב בתחום :שלחו התנצלות שלא באו

  

 :הנושאים שהועלו בפגישה והחלטות לביצוע קריסיכום ע

 .התקיים דיון על פעילות הפורום -1

  חדש את אתר הפורום בעברית באתר בכתובתמשמחה פינקלמן: 

www.ftic.co.il/forum וניתן יהיה להוריד את כל  ובו ידווחו כל פעולות הפורום

  .פרסומי הפורום עד היום

  הראשונים שקיים ימי עיון  חמשתהמשתתפים בדעה שיש לקיים יום עיון נוסח

 .2002שנת ב שבהם התקייםואחרון הפורום 

  2011בנובמבר  2מס התקבלה החלטה לבחון אפשרות לקיים יום עיון. 

  

 :בהרכב הבא 2 -לארגון יום העיון הנבחרה וועדה מארגנת  -2 

 דני יגר 

 עמוס וילמווסקי 

   עוזי גלזר 

 רונן עמיחי 

  בתחוםרב 

 שמחה פינקלמן 

 דיויד רוזנבלט 

 שלמה נברו 

  

 .הוועדה המארגנת תוזמן לפגישה הראשונה בהקדם האפשרי -3

 

 שלמה נברו: סיכם וכתב


